
Zápis z 4. schůze finančního výboru v roce 2016 ze dne 21.06.016 
 

Dne 21.06.2016 od 15.00 hod. proběhla v kanceláři vedoucího finančního odboru schůze 
finančního výboru města Hranic jmenovaného usnesením zastupitelstva města č. 21/2014 - ZM 
2 ze dne 11. 12. 2014.  
Dle prezenční listiny bylo konstatováno, že jsou přítomni 4 členové, výbor tudíž je  
usnášeníschopný.  
 

Program:     
1. Závěrečný účet města za rok 2015 
2. Účetní závěrka města za rok 2015 
3. Rozpočtová opatření 
4. Různé 
 

Schůzi zahájil a řídil předseda finančního výboru Ing. Jindřich Těšík. 
 
Ad 1: 
Ing. Birnbaumová představila materiál „Závěrečný účet města Hranice za rok 2015“, který je 
zastupitelstvu města předkládán ke schválení. Povinnost schvalovat závěrečný účet územně 
samosprávných celků ukládá zákon č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění 
pozdějších předpisů. Obsah závěrečného účtu stanovuje zákon č. 250/2000 Sb., 
o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. Součástí závěrečného účtu je i Zpráva 
o přezkoumání hospodaření města. 
Závěr:   
Bylo přijato usnesení: 

a) Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit závěrečný účet města Hranic za rok 
2015 včetně výsledku přezkoumání hospodaření města za rok 2015 

b) Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města vyslovit souhlas s hospodařením města 
Hranic za rok 2015, a to bez výhrad 

c) Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit zapojení zůstatků běžných účtů ve 
výši 25.000.000 Kč do rozpočtu města na rok 2016 do rezervy na akce schválené orgány města  
formou předloženého rozpočtového opatření. 

d) Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit převod zůstatků běžných účtů ve 
výši 953.762,42 na účet dlouhodobých rezerv 
 
Ad 2: 
Členové finančního výboru byli seznámeni s materiálem „Účetní závěrka města za rok 2015“, 
Zastupitelstvu města ukládá povinnost schvalovat účetní závěrku zákon č. 128/2000 Sb., 
o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů a zákon č. 563/1990 Sb., o účetnictví.  
Závěr:   
Bylo přijato usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit účetní závěrku města Hranice za rok 
2015. 
 
 Ad 3: 
Ing. Birnbaumová představila členům finančního výboru rozpočtová opatření předkládaná 
zastupitelstvu města ke schválení.  
Závěr:  
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtová opatření v předloženém 
znění. 
 
Ad 4: 
a) Vyúčtování příspěvku Nemocnice Hranic a.s. 
Ing. Birnbaumová předložila na základě úkolu z minulé schůze vyúčtování příspěvku ve výši 
400.000 Kč poskytnutého Nemocnici Hranice a.s., sestávající z kopie faktury za nákup 
sanitního vozu, čestného prohlášení o shodě originálů s kopiemi dokladů, výpis z běžného účtu, 
doklad o přidělení inventárního čísla pořízeného majetku. 
Závěr:  
Finanční výbor bere na vědomí vyúčtování příspěvku Nemocnice Hranice a.s. 



b) Dopravní automobil pro JSDH Středolesí 
Z důvodu nastavení specifických technických parametrů vozidla poskytovatelem dotace došlo 
k navýšení spolufinancování městem na částku 1 000 000 Kč a celkové náklady na pořízení 
automobilu jsou předpokládány na 1 650 000 Kč z původní částky 950 000 Kč. 
Závěr: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtová opatření v předloženém 
znění. 
 
c) Parkovací systém 
Ing. Tvrdoňová seznámila finanční výbor s možnostmi řešení systému parkování. Materiál 
předkládaný zastupitelstvu řeší 2 varianty: a) nákup parkovacích automatů a přidělení provozu 
parkovacího systému fy Ekoltes a.s. b) vyhlášení výběrového řízení.  
Závěr: 
Finanční výbor vzhledem k rovnosti hlasů pro jednotlivé varianty nepřijal k tomuto bodu 
usnesení.  
 
d) Prodej nepotřebných nemovitostí České pošty s.p. 
V diskuzi zaznělo, že chybí informace o stavu projektu autobusového nádraží, termínech 
a reálnosti a dále vyjádření, k čemu bude sloužit odkoupená budova v případě, že nové 
autobusové nádraží nebude realizováno. 
Závěr: 
Finanční výbor bere na vědomí informaci o prodeji majetku České pošty. Finanční výbor 
požaduje informaci o stavu projektu autobusového nádraží. 
Finanční výbor požaduje informaci o stavu projektu ubytovny Jaslo. 
Finanční výbor zve na příští jednání pana místostarostu Mgr. Ivo Lesáka k podání těchto 
informací. 
 
 
Termín příští schůze: pondělí 05.09.2016  v 15.15 hod. 
 
 
 
 
Ing. Jindřich Těšík              
předseda finančního výboru                                 zapsala: Ing. Petra Birnbaumová 
 
 
 
 


